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Stanovisko OO Znojmo  

k předloženým materiálům  

schválené na schůzi výboru OO ČSV  

dne 15.11.2022 

 

Dotace JmK: 

• OO ČSV Znojmo si váží a touto cestou děkuje JmK a týmu lidí pod 

vedením dr.Macurové za podporu včelařství v Jihomoravském kraji. 

• OO ČSV Znojmo pozitivně hodnotí předložený materiál – Podpora 

včelařství pro rok 2023 a do tohoto programu se aktivně zapojí. 

 

Otevřený dopis OO Klatovy: 

OO ČSV Znojmo zaujala k otevřenému dopisu OO Klatovy následující 

stanovisko:  

• Ceníme si iniciativy OO Klatovy i času, který věnovali 

vypracování otázek pro ZO. Přesto jsme se shodli na 

stanovisku, že tento průzkum na okrese Znojmo nebudeme 

realizovat. Své požadavky tlumočíme našemu zástupci v RV a 

je na členech RV, aby vhodné řešení na základě předložených 

materiálů a argumentů přijali. 

• Nesouhlasíme s přepočítacím klíčem stanovení výše členského 

příspěvku pro jednotlivé kategorie včelařů. Domníváme se, že 

by tento způsob výpočtu způsobil zbytečné komplikace. 

• Nesouhlasíme s udělením pravomocí v oblasti ekonomiky 

svazu do rukou místopředsedy svazu. 

• Ohrazujeme se proti názoru, že kritici činnosti svazu usilují o 

jeho destabilizaci apod. Konstruktivní kritika a hledání řešení 

je cesta, kterou považujeme za smysluplnou. Není přeci možné 

adorovat pouze jednu pravdu a hlásat pouze jeden správný 

názor a vše ostatní pokládat za nepodložené a zavádějící 

dezinformace.  

• Pokud OO Klatovy zná konkrétní jména těch, kteří v letech 

2014 až 2015 způsobili ve společnosti Včelpo uváděnou ztrátu, 

pak předpokládáme, že na tyto osoby bylo podáno trestní 
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oznámení. Odmítáme však umlčovat mnohdy oprávněnou 

kritiku konkrétních lidí takovým nálepkováním. 

• Respektujeme postoj OO Klatovy k vedení svazu a 

deklarovanou skutečnost, že stojí jednotně za současnou 

předsedkyní. Toho si vážíme, nicméně na druhou stranu 

respektujeme i kritické hlasy či názory jiných svazových celků 

a nepovažujeme tuto kritiku za snahu o rozbití jednoty svazu. 

Kdo chtěl, řady svazu již dávno opustil. Máme za to, že 

oprávněná kritika by měla vedení svazu motivovat a je 

vznášena proto, že kritikům záleží na zachování svazu i do 

dalších let. 

 

Za OO ČSV Znojmo 

 

Texl František   Petr Příkazský 

 

Znojmo 15.listopadu 2022 

            

 


